
Referat af bestyrelsesmøde 6. maj 2025 
 

Til stede var: Anne-Mette, Lotte, Jens, Thea, Johnnie, Tove/Irene, Heidi 
 
 

Der mødte ingen beboere op i træffetiden. 
 
Johnnie har lagt mærke til, at vores nye naboer fra villaen på den anden side af vejen smider 
ting i vores affaldscontainere. Haveaffald og store papkasser. Hvis det sker igen, er 
Anne-Mette klar til at informere dem om, at det ikke er ok. 
 
Heidi gør opmærksom på, at de cykelstativer, der blev flyttet pga nyt tag, ikke er sat tilbage. 
Heidi kontakter viceværten angående dette. 
 
Vi har fået nye tørresnore. 
 
Den nye pavillon skal have tag og sider på. Vi gør det efter mødet, og det lykkes efter 
mange forsøg. 
 
Byttedagen var en succes på trods af sparsomt fremmøde. Så det gør vi igen. Vi finder en 
dato til næste møde. 
 
Seddel om spilledag er både hængt op og i postkasser. 
 
Folk, der lige er flyttet ind, bør have besked om facebook-gruppen. 
 
Jens har gjort nogle af plantekasserne rene, han er blevet projektleder. På fredag 9. maj 
renser eller maler vi nogle flere. Jens skaffer hjælp via messenger-gruppen.  
En flink beboer har taget initiativ til at plante i 6 af kasserne. Det er en god ide, hvis en 
person kan “stå fadder” til en plantekasse. Altså have ansvar for at plante og vedligeholde 
en kasse. Lotte snakker med Kirsten om frø og stauder til plantekasserne. 
 
Lysbad er nogle lamper henne ved den gamle pavillon, der ikke virker længere. Anne-Mette 
snakker med Bjarne, om det kan komme til at virke igen, eller om det skal væk. 
 
Sten-fuglene skal renses. Alle kigger på Jens. 
 
Der har været graffiti på Lillegade 15. Det er væk nu. 
 
Vi er ikke kommet videre med ideen om social vicevært. Odder kommune har noget, der 
svarer til social vicevært. På Lejerbos hjemmeside kan man melde, hvis man er bekymret for 
sine naboer.  
 
 
 
 
Næste møde: tirsdag den 3. juni 
 


